
Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag den 15.06.2021 kl. 17.30 – 20.00  

 

 

Tilstede Navn: Funktion: 

Afbud 

Afbud 

Anne Lisbeth Andreasen 

(næstformand) 

 

X Malene Wind (formand) 

Afbud Ina Klinkwort 

X Sarah Krøger Ziethen 

X Jesper Bonde 

X Birgit Christensen 

X Mikkel Wangaa Mortensen 

X Diana Andersen 

Vakant 
Lokal uddannelsesrepræsentant 

X 

X 

Isabella Jacobsen 9.A 

Lærke Poulsen, 9.B 
Elevrepræsentanter 

Afbud Morten Zøfting-Larsen  
Medarbejderrepræsentanter 

Afbud Mette Nissen Ruus 

X Bodil Kjærum Pædagogisk afdelingsleder 

X Martin Heramb   Skoleleder 

 Vakant Viceskoleleder 

 

 

 

1. Orientering fra: (20 minutter) 

 

 

 Bestyrelsen:  

Er optaget af kommunens arbejde med landskabsplanen for Svogerslev. 

Forældregruppen har afholdt arbejdsmøde for at drøfte hvilke emner de ønsker at arbejde med i det kommende skoleår. 

Marlene har deltaget i ”dialogforrum for skole/SFO og klub” - møde med deltagelse af politikere fra skole- og børneudvalget, 

forvaltning/skolechef og repræsentanter fra skolebestyrelser.  

 

 Elever:   

Er pt. mest optaget af retningslinjerne for afholdelse af sidste skoledag. Det er meldt ud, at der må kastes med flødekarameller og eleverne 

håber på at der i sidste øjeblik gives mulighed for afvikling af fodboldkamp mellem elever og lærere.  

 

 Ledelse:                                                                                                                                                                           

 Ønsker bestyrelsens opbakning til (i corona-sammenhæng), at årgangen er vores største enheder (i stedet for klasser). Dette fordi der er 

meget kort tid til sommerferien, og vi derved kan begrænse smitterisikoen. 

Eksamen er gået godt – med gode præstationer. En enkelt elev har været til ”corona eksamen”. 

Fagfordelingen er færdig. 

 

Stillingsopslaget til viceskoleleder er snart færdigt. Vi søger en person der kan gå ind og overtage de opgave Mette havde ansvaret for. 

Vækstklasserne er flyttet ind. Ved skemalægningen skal vækstklasserne tænkes ind. 

Udskudte lejrskoleforløb planlægges for kommende 6. og 9. klasser og hertil kommer den ”normale” lejerskole for 8. årgang. 

Martin har sendt skolebestyrelsens forslag til ændring af valgsystemet (til skolebestyrelsesvalg)  til skolechef Søren Kokholm.  

Nuværende indsatsområder arbejdes der videre med i det kommende skoleår - Fri for mobberi, LP modellen, motivation, fastholdelse af 

vejlederrollen i forhold til arbejdet i de enkelte årgangsteam.  

Martin skal efter ferien deltage i et Skole- og Børneudvalgsmøde for at orientere om vores mellemform / Boblen. 

  

 Personale:  

Intet. 

 

2.            Corona – Orientering (5 min)    

 Intet nyt. 

 

 

3. Svogerslev helhedsplan v. Mads Bundgaard – Oplæg + drøftelse (30 min) Rundering (20min) 

 

Mødet blev indledt med dette punkt af logistiske årsager. 

Rundtur på området samt fremlæggelse af planen og drøftelse af de eventuelle udfordringer  der kan opstå. Drøftelse af nødvendigheden af 

klar afgrænsninge af skolerummet og det offentlige rum.  

Bekymring for begrænsningen af muligheden for afvikling af idrætsundervisningen fremover.  

På nuværende tidspunkt er planen ikke besluttet, da der endnu ikke er afsat budget til udførelse af beredskabsplanen.  

Det videre arbejde følges af bestyrelse. 

 

 

4. Pause – spisning  mv – 30 min 



 

5.                   Lovtekst vedr. løft af folkeskolen – Orientering evt til årshjul se  (se bilag) 10 min  

 Kort orientering.  

 

6. Årshjul – antal møder, varighed, rul eller faste dage?  (Beslutningspunkt) 35 min 

  

- Herunder principper? 

- Tilsyn 

- Høringssvar? 

- Udvalg? 

- Skole, SFO og Klubforum 

 

Til mødet havde bestyrelsens forældre udarbejdet vedhæftede input. 

 

Endvidere blev følgende drøftet: 

Proces  ift  etablering af sikker skolevej. Forslag fra eleverne om etablering af gå-bus fra kirken og bogbussen op til skolen.  

Forslag til skolegårdsevent op til kommunalvalget. Dette for at sætte fokus på vores meget nedslidte skolegård.  

 

Besluttet at afholde 10 møder det kommende år. Beslutning om skiftende ugedage.  

Årshjulets punkter fordeles på årets møder. 

Fordeling af opgaver vil indtil videre foregå efter interesser. 

Årsmøde drøftet. 

Skole, SFO, klub forrum – Malene deltager når det er muligt. 

Martin og Malene kommer med datoer for bestyrelsesmøderne. 

Vækstklasse forældrene kan først fra næste valgperiode blive valgt til skolebestyrelsen.  

 

 

7.                Evt. 

 

_ _ _ 

 

Referent: Bodil Kjærum 

 

 

 

 

                                                                                                                                                     

 

 


